
Lausunto – Pattijoen Urheilijat Ry / Kuplahalli 

 

Pattijoen Urheilijoiden johtokunta on kokouksessaan 14.2.2023 käsitellyt Arina-areenan kohtaloa. 

Kokouksessa pohdittiin vilkkaan keskustelun saattelemana eri vaihtoehtoja. Johtokunnan kanta on seuraava: 

Nykyinen halli on hyvä lisä Raahen harrastuspaikkoihin. Raahe tarvitsee harrastuspaikan jalkapallolle ja 

pesäpallolle talviaikaan.  

Mietimme, että kannattaako nykyiseen halliin investoida paljoakaan lisää? Keskusteluissa on väläytelty 

uuden kiinteän hallin korvaavan nykyisen Areenan lähitulevaisuudessa (4-5 vuoden aikana). Kiinteä halli 

nostaisi pesäpallon harrastamismahdollisuudet uudelle tasolle (lämpö ja valaistus) ja mahdollistaisi 

tulevaisuudessa pesäpallon hallipelien pelaamisen Raahessa. Samalla voisimme jättää pois talvikaudella 

Ouluhallista vuokratut vuorot pois ja näin keskittää kaikki harjoitusvuorot uuteen kiinteään halliin. 

Kannatamme siis uuden kiinteän hallin suunnittelun aloittamista mahdollisimman pian. PattU pärjää 

siirtymäajan nykyisessä Arina-areenassa. Tieto uuden hallin rakentamisesta antaa toivoa ja uskoa 

pesäpallon kehittämiseen Raahessa. Kunnon olosuhteilla saamme houkuteltua PattUun pelaajia muualtakin. 

Nykypelaajat arvostavat hyviä harjoitteluolosuhteita. Lämmin halli estää myös loukkaantumisia, samoin 

asiallinen valaistus. 
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